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Siguldas novada 

KULTŪRAS KONSULTATĪVĀS PADOMES  SĒDE  

2015.gada 3.decembrī                              Siguldā                                          Nr.2/2015 

PROTOKOLS 

Sēdi atklāj plkst.17.30 

Piedalās:  

Siguldas novada Domes priekšsēdētājs Uģis Mitrevics 

Kultūras konsultatīvās padomes locekļi: 
1. Agita Zālīte 
2. Anna Jurkāne 

3. Einārs Reiters 
4. Ieva Vītola 

5. Ingūna Millere 
6. Līga Ādamsone 

7. Oskars Briedis 
8. Raits Tikums 

9. Sabīne Birzniece 

10. Zanda Puče 

 

Nepiedalās: 

1. Kārlis Alviķis 

2. Aelita Ziemele 

3. Rihards Rasnacis 

4. Zane Oliņa 

5. Andris Habermanis 

 

Piedalās sabiedrības pārstāvji: 

1. Līga Sausiņa – Siguldas novada Domes priekšsēdētāja vietniece 

2. Inga Krišāne – Siguldas novada Kultūras pārvaldes vadītājas vietniece 

3. Dace Pleša – Siguldas novada Kultūras centra vadītāja p.i. 

4. Ligita Zīverte – Siguldas novada bibliotēkas vadītāja 

5. Andris Alviķis – interesents 

6. Iveta Bibergeva – biedrība “Zegewold” 

7. Normunds Bergs - biedrība “Zegewold” 

8. Maruta Gola - biedrība “Zegewold” 
9. Laura Konstante – PA “Siguldas Attīstības aģentūra” direktore 

 
Vada – Uģis Mitrevics 

Protokolē – Inga Krišāne 
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Darba kārtība: 

 

1.Siguldas novada Kultūras stratēģijas 2016.-2020.gadam Stratēģisko mērķu, 

uzdevumu un rīcību analīze. 

 

U.Mitrevics iepazīstina ar pašvaldības speciālistu darbu pēdējo nedēļu laikā. Precizē sadaļu 
Kultūras stratēģijā esošās situācijas formulējumos.  

A.Jurkāne informē, ka daudz trūkstošās informācijas par pieminekļiem Siguldas novadā ir 
Turaidas muzejrezervāta arhīvos.  

L.Sausiņa prezentē izmaiņas Kultūras stratēģijas Stratēģiskajā sadaļā. 
Padome diskutē par apzīmējumu “izcilība”.  

I.Vītola  – izcilība kultūrā ir vienlīdzīga jēdzieniem radošums, kvalitāte. 

A.Jurkāne – šobrīd arvien vairāk sabiedrība iet uz izrādīšanos. 

Padome diskutē par četru gadalaiku tēmu kultūras gada sadalījumā. 
A.Jurkāne iebilst R.Tikumam, ka dabas gadalaiki būtu jāaizmirst, jo daba ir pati galvenā 
Siguldā.  
R.Tikums ierosina, ka ziema, piemēram, varētu saukties “Baltais gadalaiks”. 

Plkst.18.16 ierodas Oskars Briedis. 

L.Skrodele jautā par gadalaiku skaitu, vai četri vai varbūt cits skaits. 

A.Jurkāne skaidro, ka latviskajā laika skaitīšanas sistēmā ir 8 gadalaiki. 
L.Sausiņa akcentē, ka it visam jābūt ar stāstu. 

E.Reiters piebilst, ka konceptuāli nav svarīgi, cik ir gadalaiku. Tas ir bukletiem. 
 

Padome nolemj: 
1. Katrs padomes loceklis līdz 9.decembrim iesniegs savu piedāvājumu gadalaiku 

koncepcijai. 
2. Katrs padomes loceklis līdz 9.decembrim iesniegs savu piedāvājumu Vīzijas definīcijai. 

3. Nākošo sēdi sasaukt 10.decembrī. 
 

 

 

Sēde slēgta plkst.18.50 

 

 

Sēdes vadītājs:                                                                  U.Mitrevics 

 

 

 

Protokolē:                                                                       I.Krišāne 

 

 
 


